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10/2011. 
 

JEGYZİKÖNYV 
 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének a 2011. július 19-én   

16,00 órai kezdettel megtartott rendkívüli ülésérıl 
 
 

Határozat száma Tárgy 
55/2011.(VII.19.) Támogatás  megelılegezı hitel felvétele 
56/2011.(VII.19.) KEOP-2011-6.1.0/A; pályázat megvitatása 
57/2011.(VII.19.) KEOP-2011-6.1.0/B; pályázat megvitatása 
58/2011.(VII.19.) Jámbor Vilmos Általános Iskola napközis csoport 

összevonása 
59/2011.(VII.19.) Red Scorpions térfigyelı kamerarendszer kiépítésére 

vonatkozó elıterjesztés megvitatása (Rendırségi iroda 
áthelyezése) 

  
  
  
  
  

Rendelet száma Tárgy 
9/2011.(VII.20.) Az önkormányzati környezetvédelmi alap létrehozásáról 
10/2011.(VII.20.) A vendéglátó üzletek éjszakai nyitva tartásának rendjérıl 
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10/2011. 
JEGYZİKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. július 19-én 

megtartott rendkívüli ülésérıl 
 
Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 
 
Pócs István polgármester: 
Köszönti a pártok képviselıit, az érdeklıdı állampolgárokat, és a képviselıtestület tagjait. 
Megállapítja, hogy a testület 6 fıvel jelen van, egy képviselı kórházi kezelése miatt távol van, 
az ülés határozatképes, azt megnyitja. 
Jegyzıkönyvvezetınek Ivicz Tibornét javasolja. 
Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a képviselı-testület a jegyzıkönyvvezetıre tett javaslatot egyhangú 
szavazással elfogadta. 
Jegyzıkönyv hitelesítınek felkéri Hugyecz János és Dr. Sófalvi Antal képviselıket. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
Javasolja, hogy a meghívón szereplı napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselı-testület. 
Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
NAPIREND 1./ Az Egészségügyi Központ és Mentıállomás záró kifizetése 

Elıadó: Pócs István polgármester 
 
Pócs István polgármester: 
A napirenddel kapcsolatos elıterjesztést a Képviselı-testület tagjai megkapták. Az 
Egészségügyi Központ és Mentıállomás záró kifizetésére 7.000.000.-ft hitelt kell felvenni. 
Kényszerhelyzet, mert a munka el van végezve, és a számlák teljes összegét ki kell fizetnünk 
ahhoz, hogy a záró kifizetési kérelmet benyújthassuk a VÁTI-hoz.  
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Ezzel a projekt lezáródik? 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
Ez a záró kifizetési kérelemben lévı számlák kifizetésére irányuló támogatást megelılegezı 
hitel. Nemcsak az önerıt, hanem a számlák teljes összegét kell kiegyenlíteni. Ezt követıen 
nyújtható be a VÁTI-hoz a záró kifizetési kérelmünk, aki majd az önerı feletti részt késıbb 
utalja. Elızetes számításaink szerint az Egészségügyi Központ záró kifizetési kérelmének 
benyújtásáig az óvoda záró kifizetésének már meg kellett volna történnie, de az is késik. A 
jelenlegi helyzetben megelılegezı hitel felvétele nélkül, az Egészségügyi Központ záró 
kifizetési kérelmét nem tudjuk benyújtani. 
 
Pócs István polgármester: 
A pénzügyi csoportvezetı tájékoztatását megköszöni, melyben rámutatott a hitelfelvétel 
szükségszerőségére. 
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Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Ez a hitelfelvétel nem ró nagy terhet a településre, futamideje 1-2 hónap. 
 
Pócs István polgármester: 
A kamat a települést terheli. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A finanszírozási ütemterv szerint az óvoda záró elszámolásából kapott összeg fedezte volna 
az Egészségügyi központ záró kifizetését. Ez azonban késik, ezért támogatást megelılegezı 
hitel felvételéhez kell folyamodnunk. Ennek a hitelnek a visszafizetési határideje október 31. 
 
Pócs István polgármester: 
Köszöni a kiegészítést. Mivel több kérdés nem volt, kéri, hogy aki az elıterjesztéshez csatolt 
határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapítja, hogy a képviselıtestület azt egyhangú szavazattal elfogadta. 
 
 

55/2011.(VII.19.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete úgy 
határozott, hogy 7 millió Ft támogatást megelılegezı hitelt vesz fel 
az ÉMOP 4.1.1/A-2008-0075 azonosító számú „ÉMÁSZ kirendeltség 
átalakítása egészségügyi központtá Recsk nagyközségben” címő 
projekt zavartalan finanszírozásának biztosítása érdekében. 
A felvett hitel összegének fedezete a még nem folyósított 
utófinanszírozású számlák után járó támogatások összege és a 
futamidı alatti költségvetési bevétel. 
 
Határidı: szerzıdéskötésre azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

 
 
NAPIREND 2./ Környezet és Energia Operatív Program (KEOP-2011-6.1.0/B; KEOP-

2011-6.1.0/A) pályázat megvitatása (Környezetvédelmi alap létrehozásáról 
szóló rendelet-tervezet; döntés önerı biztosításáról 
Elıadó: Pócs István polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
A KEOP pályázatokkal kapcsolatban több kérdést is tisztázni kellene a pályázat írójával Bóta 
László Úrral, akit nem ér el. Amikor ezek a pályázatok szóba kerültek, Bóta Úr olyan 
tájékoztatást adott, hogy az önrészt a pályázatírók vállalják. Javasolja, hogy a napirendi pontot 
napolják el addig, amíg a pályázatírót el nem érik. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Olyan információja van, hogy a pályázatot csak akkor kezdik el írni, ha az önrész vállalásról 
megvan a testületi döntés. Nem érti, hogy akkor miért kértek be már eddig is rengeteg adatot, 
ha a pályázat megírása még el sem kezdıdött. A pályázatíró azt mondta, hogy 20 %-ot 
visszaforgatnak az önkormányzatnak. 
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Pócs István polgármester:  
Az „A” pályázat önereje 250.000.-ft, a „B” pályázaté 674.540.-ft. Milyen módon forgatnak 
vissza 20 %-ot, mert ez nem tiszta elıtte. Ha az önkormányzat a pályázó, akkor tılünk nem 
bérelhetnek helyiséget, felszerelést stb. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Például az önkormányzatnál hagyják a rendezvényen használt technikai eszközöket. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Tudomása szerint a Környezetvédelmi Alap létrehozásáról szóló rendelet elfogadása nélkül 
pályázni sem lehet. A pályázatnak ugyancsak feltétele az önkormányzat önerı vállalásáról 
szóló határozata. A pályázathoz olyan kimutatást is csatolni kell, amely az elmúlt 3 év stabil 
pénzügyi helyzetét mutatja be. Ez kicsit érdekesen hangozhat, de külön kell választani a 
fejlesztési és a mőködési kiadásokat. Az ÖNHIKI a mőködési kiadásokkal kapcsolatos 
támogatás. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
A pályázatíró az önrész átvállalására ígéretet tett, el kell érni, és egyeztetni kell vele. 
 
Pócs István polgármester: 
Bóta László Úr tájékoztatása szerint önrészt nem igénylı pályázatokról van szó, mert azt ık 
átvállalják.  
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Akkor is szóvá tette, hogy ez nem hangzik túl szabályosnak, de nem kizárt, hogy törvényesen 
is lebonyolítható. Mindenesetre ez Bóta Úrral elızetes megbeszélést igényel. 
 
Hugyecz János képviselı: 
A Polgármester Úr és a Jegyzı Asszony menjen utána az önrész kérdésének, mert ı is úgy 
értette, hogy egy fillérrıl szó nem volt. Javasolja, hogy szavazzák meg, Bóta Urat pedig 
mindenképpen el kell érni. 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
Az önerıtıl nagyobb problémának látja, hogy a pályázat utófinanszírozott-e, vagy elıleget 
bocsátanak ki. Ha az elıleget csak a pályázat töredékére adják, akkor már gond van. 
 
Hugyecz János képviselı: 
Az önkormányzat még egy utófinanszírozott pályázatot nem él túl. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A jelenlegi pályázataink sem teljes egészében utófinanszírozottak. Csak a kisebb összegő 
számlák az utófinanszírozásúak. Az összes többi szállítói finanszírozású, ahol csak a saját erıt 
kellett biztosítanunk, és a vállalkozó a támogatási összeggel kiegészített ellenértéket a 
fedezetkezelı számlán keresztül a MÁK-tól kapta meg. Csupán azért kerültünk ilyen 
helyzetbe, mert nem a tervezett ütemben bocsátották rendelkezésünkre az önerıt megtérítı 
támogatási pénzt. Utófinanszírozás esetén csak a teljes egészében kiegyenlített számlák 
birtokában lehet támogatást lehívni. 
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Hugyecz János képviselı: 
A Környezetvédelmi Alap létrehozásáról szóló rendelet tervezetet javasolja elfogadni, az 
önerı biztosításáról szóló döntést pedig napolják el. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A testület dönthet úgy is, hogy abban az esetben vállalja az önerıt, ha a pályázatok nem 
utófinanszírozásúak. Ebben az esetben nem kell újabb ülést összehívni. 
 
Pócs István polgármester: 
Javasolja, hogy a testület úgy foglaljon állást, hogy az önerı biztosítását csak abban az 
esetben vállaljuk, ha a pályázatok nem utófinanszírozottak. 
Kéri hogy aki a javaslattal egyetért az „A” pályázat vonatkozásában, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a testület a javaslatot egyhangúlag elfogadta. 
 
 
 

56/2011.(VII.19.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete megvitatta a Környezet és 
Energia Operatív Program (KEOP-2011-6.1.0/A) pályázat benyújtására vonatkozó 

elıterjesztést és figyelemmel a pályázat benyújtásához kötelezıen elıírt nyilatkozatok 
tartalmára az alábbi állásfoglalást hozza: 
1. A pályázat benyújtásához szükséges 250.000 Ft önerıt - kivéve a 2 . pontban 

megfogalmazott esetet -  rendelkezésre bocsátja. 
2. Amennyiben a pályázat utófinanszírozású, a testület a pályázat benyújtására 

vonatkozó szándékát visszavonja. 
 
Határidı: azonnal  
Felelıs: polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
Kéri hogy aki a javaslattal egyetért a „B” pályázat vonatkozásában, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a testület a javaslatot egyhangúlag elfogadta. 
 
 

57/2011.(VII.19.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete megvitatta a Környezet és 
Energia Operatív Program (KEOP-2011-6.1.0/B) pályázat benyújtására vonatkozó 

elıterjesztést és figyelemmel a pályázat benyújtásához kötelezıen elıírt nyilatkozatok 
tartalmára az alábbi állásfoglalást hozza: 
1. A pályázat benyújtásához szükséges 674.540 Ft önerıt - kivéve a 2 . pontban 

megfogalmazott esetet -  rendelkezésre bocsátja. 
2. Amennyiben a pályázat utófinanszírozású, a testület a pályázat benyújtására 

vonatkozó szándékát visszavonja. 
 
Határidı: azonnal  
Felelıs: polgármester 
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Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy akinek a Környezetvédelmi Alapról szóló rendelettel kapcsolatban kérdése van, 
tegye fel. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
A bevételi forrásoknál olyan felsorolás van, ami gyakorlatilag nincs is. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Jelenleg nincs, de elıfordulhat olyan helyzet hogy mégis keletkezik ilyen bevétel. Ilyen pl: a 
környezetvédelmi bírság melynek 30 %-a a településen marad. Ezt korábban a bányák 
fizették. De volt bevételünk a Mátrakomm által kifizetett bírságból is. Jelenleg csak a 
talajterhelési díjból van bevételünk, ennek éves összege kb. 90 e Ft. 
 
Pócs István polgármester: 
Mivel több kérdés nem volt, kéri, hogy aki a rendelet tervezetet elfogadja, kézfelnyújtással 
jelezze. 
Megállapította, hogy a testület azt egyhangúlag elfogadta. 
 
 

RECSK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMANYZATA KEPVISELİ-TESTÜLETÉNEK 
9/2011. (VII.20.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzati környezetvédelmi alap létrehozásáról 

 Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete a helyi önkormányzatokról 
szóló 1990. évi LXV. Tv. 16. § (1) bekezdésében, valamint a környezet védelmének 
általános szabályairól szóló 1995. évi LIII. Tv. 58. § (1) bekezdésében foglalt felhatalmazás 
alapján az önkormányzati környezetvédelmi alap létrehozásáról az alábbi rendeletet alkotja 

1.§ 

A rendelet célja 

(1) Recsk Nagyközség Önkormányzata környezetvédelmi feladatai megoldásának elısegítése 
érdekében "Környezetvédelmi Alap"-ot (továbbiakban: Alap) hoz létre. 

(2) A rendelet célja, hogy meghatározza az Alap forrásait, felhasználásának és az Alappal való 
gazdálkodás rendjét. 

(3) Az Alap megnevezése: Recsk Nagyközség Önkormányzatának Környezetvédelmi Alapja 

2.§ 
Bevételi források 

(1) Az Alap bevételi forrásai a következık: 

a) az önkormányzat által jogerıs határozattal kiszabott környezetvédelemmel kapcsolatos 
bírság befolyt összege; 
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b) az önkormányzat által jogerıs határozattal a a természet védelmérıl szóló 1996.évi LIII. 
törvény 80. § (4) bek. b) alapján kiszabott természetvédelemmel kapcsolatos bírság 
befolyt összege; 

c) a környezetterhelési díjak és az igénybevételi járulékok külön törvényben meghatározott 
része; 

d) Recsk Nagyközség Önkormányzata bevételeinek az önkormányzat éves költségvetési 
rendeletében környezetvédelmi célokra elkülönített összege; 

e) egyes környezet- és természetvédelmi célú egyéb bevételek; 
f) az e célra teljesített önkéntes befizetések; 
g) az Alap lekötésébıl származó bevételek; 
h) a környezet védelmének általánosan szabályairól szóló 1995. évi LIII. Tv. 58. § (6) 

bekezdés alapján az önkormányzatot arányosan megilletı megosztott bevétel 
i) környezet- és természetvédelmi pályázatokból származó bevételek  
j) egyéb bevételek 

3.§ 
Az Alap felhasználása 

(1) Az Alapot Recsk Nagyközség közigazgatási területén, kizárólag környezetvédelmi és 
természetvédelmi célokra lehet felhasználni, más célra azok még ideiglenesen sem vonhatók el. 

(2) A Képviselı-testület évente a költségvetési rendelet megalkotásával, illetve a zárszámadás 
elfogadásával rendelkezik az Alap pénzösszegének nagyságáról. Az Alap felhasználásáról a 
Képviselı-testület dönt. 

(3) Az Alap felhasználását az éves környezetvédelmi állapotjelentéssel egy idıben nyilvánosságra 
kell hozni. 

(4) Az Alapot az a)-o). pontokban meghatározott célokra lehet fordítani. 

a) a környezetvédelmi szempontból károsodott környezet javítása, helyreállítása 
érdekében 

b) levegıtisztaság-védelmi célokra 
c) vízminıség-védelemre 
d) talajvédelem céljaira 
e) környezeti nevelés, oktatás, tájékoztatás céljaira 
f) környezetvédelmi felmérések, elemzések, tanulmányok finanszírozására 
g) a helyi természeti erıforrások és értékek megırzésére, fenntartására 
h) környezetszennyezést megelızı és csökkentı beruházások támogatására 
i) monitoring rendszer üzemeltetése 
j) környezetvédelmi célú rendezvények, szakmai programok költségeire 
k) környezet- és természetvédelmi célú pályázatokhoz forrás biztosítására 
l) egészségre káros közterületen növı gyomok irtására 
m) emberi egészség védelme, az életminıség javítása 
n) zaj- és rezgésvédelemre 
o) közterület tisztaság elısegítése, illegálisan kialakított hulladéklerakó helyek 

megszüntetésére / zöldfelület védelmére és tisztán tartására 

(5) A talajterhelési díjból származó bevétel csak a talaj valamint a felszín alatti víz mennyiségi, 
minıségi védelemre használható fel, ezen belül különösen a csatornázás, a szennyvíztisztítás, a 
vízbázisvédelem, a tartós környezetkárosodások kármentesítése, a potenciális és tényleges 
szennyezı-források szennyezésének megelızı, illetve utólagos mőszaki védelme. 
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(6) Az Alapból támogatást: 

a) éves felhasználási terv, továbbá 
b) pályázat útján 

- e rendeletben elıírt feltételek megléte esetén — olyan természetes személy, jogi személy és jogi 
személyiséggel nem rendelkezı szervezet kaphat, aki (amely) Recsk Nagyközség közigazgatási 
területén a 3 § (4) bekezdésében foglaltaknak megfelelı környezetvédelmi tevékenységet végez. 
Pályázati célra fordítható összeg nagysága legfeljebb az Alap 50 %-a. Pályázati eljárás csak abban 
az esetben hirdethetı meg, ha a Környezetvédelmi alapba befolyó bevételek a költségvetési 
rendeletben a céltartalékban megjelenítésre kerülnek. 

4.§ 
Az Alap kezelése 

(1) Az Alapba történı befizetéseket és az onnan történı kifizetéseket a Polgármesteri Hivatal 
elkülönítetten kezeli. 

(2) Az Alap felhasználásáról szóló döntések végrehajtását a Képviselı-testület ellenırzi. 

(3) Az Alapba befolyt összeget, mely a 3.§ (3) bekezdésében foglaltak szerint nem kerül 
felhasználásra, lekötött betétként kell kezelni. 

(4) Az Alap számviteli szabályoknak megfelelı elszámolásáért a polgármester felelıs. 

5. §. 

 Záró rendelkezések 

Jelen rendelet kihirdetésével egyidejőleg lép hatályba. Kihirdetésérıl az SzMSz. 58.§. (8) bek. 
meghatározott módon – hirdetıtáblán való kifüggesztéssel és ezen tény hangoshíradó által történı 
közlésével - a jegyzı gondoskodik.  

 Recsk, 2011. július 19. 

 
Pócs István       Varró Gyuláné 
Polgármester           jegyzı   

 
 
INDÍTVÁNYOK, BEJELENTÉSEK 
 
Pócs István polgármester: 
(Felolvassa Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó beadványát, aki a vendéglátó egységek kötelezı 
éjszakai zárva tartását elrendelı önkormányzati rendelet módosítását kéri.) A beadványhoz 
113 aláírás van csatolva. Kéri a hozzászólásokat. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Milyen mértékő módosítást kér? 
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Pócs István polgármester: 
A korábbi állapot helyreállítást. 
 
Hugyecz János képviselı: 
Lehet-e, hogy miután csak Kóti Zsuzsa kérte és a többi vendéglátó  nem emelt kifogást, csak a 
Ritz kávézóra vonatkozóan döntsenek? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Ilyen önkormányzati rendeletet nem lehet hozni. Lehet bizonyos feltételeket meghatározni, de 
kizárólag egy szórakozóhelyre külön rendeletet nem lehet hozni. 
 
Pócs István polgármester: 
Nem tudja elhinni, hogy egy szórakozóhely miatt minden vendéglátóegységet büntetnek. 
Budapesten ha van egy renitens szórakozóhely, nem létezik hogy az összes szórakozóhelyet 
mőködésében korlátozzák. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Budapesten kerületenként szabályozzák a vendéglátó egységek mőködését. Az érvényben 
lévı jogszabályt, miszerint az üzemeltetı a nyitvatartási idejét saját maga határozza meg, 
önkormányzati rendelettel lehet szőkíteni.  
 
Hugyecz János képviselı: 
Vannak városok, ahol csak egyes szórakozóhelyekre írnak elı szabályokat. Lehet a Lucifair 
üzemeltetıjét szankcionálni? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Önkormányzati rendelet nélkül nem lehet a nyitvatartást szabályozni. A nyitvatartási idı, és 
az attól való eseti eltérés is csak bejelentés köteles. A veszélyes mértékő zajszintre lehet 
hivatkozni, de azt be kell tudni bizonyítani és méretni is. Ez viszont csak akkor lehetséges, ha 
a vendéglátó egység rendelkezik zajkibocsátási határérték megállapítással. Megjegyzi, hogy 
amikor a Lucifair-nél kérésünkre az éjszakai órában az egri Polgármesteri Hivatal dolgozója 
mérést végzett, az jóval meghaladta a jogszabály által megengedett szintet.  
 
Pócs István polgármester: 
Miért nem büntetett a hivatal? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Ha a vendéglátó egységnek nincs megállapított zajkibocsátási határértéke, akkor nincs mihez 
viszonyítani a túllépést, ezért nem lehetett büntetni. Azóta valamennyi vendéglátóegységet 
figyelmeztettek arra, hogy az illetékes kistérségi jegyzıtıl kérjék meg ezt. 
 
Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó: 
İt Horváth József Úr feljelentette, és a mátraderecskei jegyzı azonnal megtiltotta a disco-t. 
Recsktıl 3 km-re más a törvény? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A mátraderecskei jegyzı azért tiltotta meg a zenés rendezvényt, mert nem zenés 
szórakozóhely üzletkörre volt engedélye. 
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Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó: 
Nem a zenés hely miatt volt a jegyzıi tiltás. Ha hétvégeken éjszaka nincs nyitva 
vendéglátóhely, akkor mit nyújt ez a falu a fiataloknak? Elmennek szórakozni más 
településekre, a szülık meg itthon rettegnek. Igény van arra, hogy hétvégeken legyen éjszaka 
nyitva tartó vendéglátóhely. A Ritz-ben tartott rendezvények idejére ı biztonsági embereket 
alkalmaz, tegye azt a Lucifair üzemeltetıje is. A fiatalokat itthon kellene tartani, 2-3 ember 
nyugalmáért nem kéne velük megutáltatni a falut. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Ha a zaj határérték meg van állapítva, akkor már lehet korlátozni? 
 
Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó: 
Elsısorban nem a vendéglátó egységbıl kiszőrıdı zajjal van a probléma, hanem a fiatalok 
viselkedésével. 
 
Hugyecz János képviselı: 
A vendéglátósoknak nem lehet valamilyen etikai kódexet készíteni? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Nem. A nyitva tartást csak önkormányzati rendelettel lehet szabályozni. Amennyiben a 
májusban hozott, vendéglátó egységek kötelezı zárva tartásáról szóló rendeletet hatályon 
kívül helyezik, úgy a következı testületi ülésen a Repeczky utca lakói lesznek itt. Alapvetıen 
nem a Lucifair nyitva tartásával van baj, hanem az érkezı és távozó vendégek által keltett 
zajjal. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Kell Recskre a fiataloknak szórakozóhely, ezt mint szülı is mondja. Nyári idıszakban az éjfél 
kicsit korai záróra. Megérti Demeter Bálintot, de a másik szomszéd, és a két szemben lakó 
sem kifogásolta a Lucifair mőködését. A májusi ülésen sem támogatta a kötelezı zárva tartási 
idı bevezetését, most sem támogatja. 
 
Pócs István polgármester: 
Szólítsuk fel a vállalkozókat, hogy tegyenek eleget a zajkibocsátási határérték megállapításai 
kötelezettségüknek, azt kérjék meg a kistérségi jegyzıtıl. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
A zajforrás 50 méteres körzetében az illetékes hatóság megállapítja a zajkibocsátási 
határértéket. Ha azt nem tartják be, akkor lehet büntetni, addig nem. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A zajkibocsátási határérték megállapítása a kistérségi körzetközpont jegyzıjének hatásköre, 
ugyan úgy, mint a határérték betartásának ellenırzése. 
 
Pócs István polgármester: 
Recsken a pétervásárai jegyzı fog ellenırizni? 
 
Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó: 
Az ı üzletének a leghosszabb a nyitvatartási ideje, de egészen biztos benne, hogy a 
szomszédok még egyszer már nem írnák alá a hozzájárulást. Amikor a nyitva tartás 
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korlátozási rendelet megszületett, a fiatalok a képviselık házai elé akartak menni 
demonstrálni. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A zajszintet valóban a pétervásárai jegyzı ellenırizheti. A nyitvatartási idıt nem kell a 
szomszédokkal aláíratni, és eddig sem kellett. 
 
Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó: 
Ebben a faluban nem jó a közhangulat. Nem szeretné ha a fia itt nıne fel. A polgármesterek 
fızıversenyén is fel volt háborodva, hogy a polgármester mögé nem vonult fel a falu, mint 
más településeken. 
 
Pócs István polgármester: 
A Jegyzı szólítsa fel a vendéglátósokat újból a zajkibocsátási határérték megkérésére. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Már tájékoztattam az érintetteket kötelezettségükrıl, ha annak eleget tesznek, Pétervására 
Jegyzıje ellenırizhet. 
 
Nagy Sándor Jobbik Magyarországért: 
A múltkori ülésen a testület a legegyszerőbb és leggyorsabb megoldást választotta, 
korlátozott. A Repeczky utcaiakat megkérdezte-e valaki, hogy jobb lett-e a helyzet? 
 
Pócs István polgármester: 
Azóta nem érkezett bejelentés az utcából. 
 
Nagy Sándor Jobbik Magyarországért: 
Hétvégeken ordenáré módon viselkednek a fiatalok a település több mellékutcájában. 
 
Hollóné Bódi Katalin iskolaigazgató: 
A falu fıutcáján is ugyan ilyen állapotok uralkodnak, de véleménye szerint ennek 
megakadályozása nem a Képviselı-testület dolga. 
 
Pócs István polgármester: 
A Lucifair miatt ne legyen kollektív büntetés. Véleménye szerint a Takács-Demeter ellentétet 
már a dac szüli. Javasolja, hogy állítsák vissza az eredeti állapotot, és a rendeletet helyezzék 
hatályon kívül. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Kikéri magának, hogy a legkönnyebb megoldást, a korlátozást választották. Véleménye 
szerint a vendéglátósoknak össze kellene ülni, és megbeszélni a problémát. 
 
Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó:  
A zenés esteket ı kezdte el rendezni a faluban, majd késıbb Takács Katalin is. İ a páros, a 
másik vendéglátóhely pedig a páratlan hétvégéken szervezett ilyen esteket. Kati ezt felrúgta, 
nem lehet vele megegyezni. 
 
Pócs István polgármester: 
Kemény helyzet, de javasolja a rendelet hatályon kívül helyezését. 
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Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Nem lehet mégis valamilyen korlátot tenni? 
 
Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó: 
Hétköznap 22 órakor már senki nincs. Hétvégén, pénteken és szombaton kellene hosszabb 
nyitva tartást engedni. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Hétfıtıl csütörtökig lenne a 22 órás zárás? 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Mi volt az eredeti állapot? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Minden vendéglátós magának szabta meg a nyitvatartási idıt, a hétvégékre pedig bejelentik a 
hosszabbítást zártkörő rendezvény miatt. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
A Lucifair üzemeltetıjének kellett volna tennie azért, hogy a szomszédjával nem mérgesedjen 
el ennyire a helyzet. 
 
Szerémy Béla: 
Nem a vendéglátó egységek okozzák a randalírozást. Nem csak gyalog, motorral, autóval is 
ezt csinálják. Felelıtlenek az emberek, és nem a vendéglátó egységekre visszavezethetı 
probléma. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı:  
Javaslata, hétfıtıl csütörtökig és vasárnap 22 órától, pénteken 24 órától szombaton pedig 
vasárnap hajnal 4 órától legyen kötelezı zárva tartás. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
A helyi rendırt és a polgárıröket nem lehet megkérni, hogy kiemelten ellenırizzenek? 
 
Pócs István polgármester: 
Ebben a formában nem. Péntek és szombat a kritikus két nap. 
 
Kóti Zsuzsanna Irén vállalkozó: 
Véleménye szerint csak a szombat a kritikus, a fiatalok többsége ugyanis akkor akar 
szórakozni. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Ha ezt nem tartják be, akkor büntethetık? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Nem arról van szó, hogy akár a helyi, akár a központi rendeleteket nem tartják be, hanem 
arról hogy üzleti érdekeiket sérti. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Most meghatároztuk, hogy mikor kezdıdjön a kötelezı zárva tartás. A múltkor arról is 
döntöttünk, hogy meddig tart. 
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Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A jogszabály szerint 22 óra és 06 óra között lehet zárva tartást elrendelni. 
 
Pócs István polgármester: 
Mivel több hozzászólás nem volt, így kéri hogy aki a Sófalvi dr. javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a rendeletet 
a javaslatnak megfelelıen módosította. 
 

RECSK NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELİ-TESTÜLETE 
 10/2011.(VII.20.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 A  VENDÉGLÁTÓ ÜZLETEK ÉJSZAKAI NYITVA TARTÁSÁNAK RENDJÉRİL 
SZÓLÓ 8/2011. (IV.27.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL 

 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselıtestülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. Törvény 16. §. (1) bekezdésében, valamint a kereskedelemrıl szóló 2005. évi 
CLXIV. törvény 6. § (4) és 12. §. (5) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a vendéglátó 
üzletek éjszakai nyitva tartásának rendjérıl szóló 8/2011. (IV.27.) önkormányzati rendeletét 
az alábbiak szerint módosítja:  
 

1. §.   
A Rendelet 2 §-a helyében az alábbi rendelkezés lép: 
 
Az 1.§. (2) bekezdésében nem szerepeltetett vendéglátó egység  

a.) Hétfıtıl csütörtökig, valamint vasárnap 22,00 órától következı nap 6,00 óráig; 

a) Pénteken 24,00 órától szombat 6,00 óráig  

b) Vasárnap 4,00 -6,00 óráig 

köteles zárva tartani. 
2. §. 

 
E rendelet 2011. július 20-án lép hatályba. 
 
 
 Pócs István Varró Gyuláné 
 polgármester címzetes fıjegyzı 
 
Pócs István polgármester: 
Megkéri Csepregi Béla Urat, hogy a kisállattartással kapcsolatos pályázati lehetıségrıl adjon 
tájékoztatást. 
 
Csepregi Béla: 
Boldognak tartja azt a községet, ahol 1 órát a nyitva tartásról kell beszélni olyan helyzetben, 
amiben Recsk van. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Az elızı hozzászóló azt kifogásolta, hogy májusban keveset foglalkoztak a témával, most 
meg azt kifogásolják, hogy sokat. 
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Csepregi Béla:  
A Heves Megyei Hírlap szombati számában jelent meg egy cikk „Nyúlunk a munkáért” 
címmel. Kissé kétértelmő a cím, de ez egy pályázati lehetıséget takar. Lényege, hogy az 
országban 10 településre 20-20 családhoz tenyész nyulakat helyeznének ki, adnák a ketrecet, 
takarmányt is. Nem kérnek érte semmit, csak azt, hogy tartsák meg az állományt, a 
szaporulattal a családok belátásuk szerint gazdálkodhatnak. Olyan családokat keresnek, ahol 
10-16 év közötti gyerekek vannak, az állattartás ugyanis rendszerességre szoktat. 
Polgármester Úrnál tett látogatása alkalmával a pályázati lehetıségrıl tájékoztatták a 
Kisebbségi önkormányzat elnökét, és a közhasznú munkások vezetıjét is, és kérték 
javaslatukat. A pályázat beadási határideje augusztus 19., nem kéne elszalasztani a 
lehetıséget. Véleménye szerint szeptemberben már az állatok szétosztása is elkezdıdhet. 
 
Pócs István polgármester: 
Köszöni Csepregi Úr tájékoztatását. 
Tájékoztatja a Képviselı-testületet, hogy a takarékosság jegyében egy napközis csoportot meg 
kell szüntetni. Egy napközis pedagógus, aki óvónıi diplomával is rendelkezik áthelyezésre 
kerülhet az óvodába, Malicsek Béláné helyére, így oda nem kellene helyettesítıt alkalmazni. 
Mindez az általános iskola költségvetésében kb. 2 M Ft megtakarítást eredményezne. Az 
iskola és az óvoda összevonására már nincs lehetıség, arról május végéig kellett volna döntést 
hozni. Kéri az intézményvezetık, a képviselık és a vendégek hozzászólását. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Az iskola igazgatójának szakmai véleményét kellene ismerni. 
 
Hollóné Bódi Katalin iskolaigazgató: 
Ez év szeptemberére a 3 napközis csoportra meg van a létszám. Félı, hogy ha a szülık 
tudomást szereznek a csoportösszevonásról, nem íratják be a gyereküket. Nem örül az 
összevonásnak, de a pénzügyi helyzet ismeretében megérti. Örül viszont annak, hogy a 
tervezett átszervezéssel nem kell pedagógust elbocsátani. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Eddig tiszta csoportok voltak? 
 
Hollóné Bódi Katalin iskolaigazgató: 
Az elsı és a negyedik osztályos tiszta, a második és harmadik osztályos összevont. Tisztában 
van vele, hogy a napközi mőködtetése nem kötelezı feladat és az állami normatíva egy 
napközis csoport mőködésének költségeit sem fedezi. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Mennyi volt a napközis létszám? 
 
Hollóné Bódi Katalin iskolaigazgató: 
65 fı. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Mivel a csoport létszámának felsı határa 35 fı, ez a létszám két csoportba befér anélkül, hogy 
bárkit jogsérelem érne. 
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Pócs István polgármester: 
Kéri a Képviselı-testület tagjait, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a javaslatot egyhangú szavazással elfogadták. 
 
 

58/2011.(VII.19.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
1. Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete megállapította, hogy a 

Jámbor Vilmos Általános iskola 2011. szeptember 1-tıl induló, napköziotthonos 
csoportba beírt tanulói létszám nem indokolja három napközis csoport 
fenntartását. A testület a feladat racionálisabb ellátása érdekében a 2011/2012 
tanévben 2 napközis csoport indítását finanszírozza, az Önkormányzat 
költségvetésében 2.233 e Ft  megtakarítása érdekében.  

2. A feladatellátás csökkenése miatt létszámfelettinek minısülı közalkalmazott 
továbbfoglalkoztatását – a Csengıvár óvoda intézményvezetıjének befogadó 
nyilatkozata alapján - az óvodában szeptember 1-tıl nyugdíjazás folytán 
megüresedı óvodapedagógus helyén biztosítottnak tekinti.  

3. Felkéri az Jámbor Vilmos Általános iskola igazgatóját, hogy a fenti döntésérıl 
értesítse az érintett pedagógust, és az áthelyezésrıl az óvoda vezetıjével történı 
egyeztetést követıen intézkedjen.  

 
Határidı: azonnal  
Felelıs:  Érintett intézmények magasabb vezetıi  

 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Mennyi idıre megy át az óvodába Tordai Zsófia? 
 
Pócs István polgármester: 
Nincs konkrét idıpont, óvodai foglalkoztatása határozatlan idıtartamú. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A testület májusi ülésén úgy döntött, hogy a jelenlegi óvodavezetı Dudás Lászlóné vezetıi és 
közalkalmazotti jogviszonyának nyugdíjazás miatti, december 8-tól hatályos megszőnését 
követıen az álláshelyet nem kívánja betölteni. 
Felhívja a testület figyelmét, hogy a közalkalmazottak jogállásáról szóló törvény 
végrehajtására kiadott 138/1992. (X.8.) Korm. rendelet 5. §. (16). bekezdése alapján, ha az 
intézményvezetıi feladatok ellátására szóló megbízás határidejének lejárta elıtt szőnik meg, 
az intézményvezetéssel járó feladatokat a pályázati eljárás eredményes befejezéséig, de 
legfeljebb 1 évig a szervezeti és mőködési szabályzatban meghatározott helyettesítés rendje 
szerint kell ellátni. 
A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII tv. 23 § (1) bekezdése alapján a 
megbízott vezetı kinevezés szerinti munkaköre mellett látja el a magasabb vezetıi 
beosztásból eredı feladatait. 
Ezért javasolja, hogy a soron következı testületi ülésen a testület hozzon határozatot az óvoda 
helyettes vezetıjének magasabb vezetıi feladatokkal történı megbízásáról. 
Tájékoztatja továbbá a jelenlévıket, hogy Recsk központtal – 7 településsel közösen – 
térfigyelı kamerarendszer kiépítését tervezik. A kivitelezés költségét a Red Scorpions 
vállalja, a települések pedig 5 év alatt, részletekben fizetnék meg azt részére. Recsken 3, a 
többi településen 2-2 kamera kerülne elhelyezésre. Figyelemmel azonban arra, hogy a kamera 
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által rögzített felvételeket csak rendır nézheti vissza, így az nem lehet közös helyiségben az 
ırzı-védı céggel. Az IVK épülete megfelelı hely lenne a központnak. Logikus megoldásnak 
tőnik, ha a rendırséget áthelyeznék a jelenleg IVK illetve eMagyarország Pontként mőködı 
épület elsı két helyiségébe. A rendırség által használt helyiségeket pedig összenyitnák a 
könyvtárral, - ahol jelenleg is mőködik eMagyarország Pont – és a könyvtár vezetıjének 
irányítása mellett folytatnák a munkát az itt közfoglalkoztatottak.  
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
A családsegítı hol lesz elhelyezve? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Marad ott, és marad a polgárırség és a horgász egyesület is az általuk bérelt  egy 
irodahelyiségben. 
 
Pócs István polgármester: 
Mivel több hozzászólás nem volt, kéri, hogy aki a két épület funkciójának megváltoztatásával 
egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a testület a javaslatot egyhangú szavazattal elfogadta. 
 
 

59/2011.(VII.19.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
1. Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete megvitatta a Red 

Scorpions térfigyelı kamerarendszer kiépítésére vonatkozó tájékoztatót. 
A testület hozzájárul ahhoz, hogy a térfigyelı kamerák felvételeit rögzítı 
berendezés az önkormányzat Kossuth L. út 146. sz. alatti – jelenleg 
Idegenforgalmi Vállalkozói Központként és eMagyarország Pontként 
mőködı – helyiségeiben kerüljön telepítésre. 

2. A vonatkozó jogszabályi elıírások szerint a térfigyelı kamerák által 
rögzített felvételek csak a rendırség hivatásos állományú tagjai által 
tekinthetık meg. Ezért a testület hozzájárul, hogy a József Attila út 12. 
sz. alatt mőködı kmb. iroda kerüljön áthelyezésre a Kossuth L. út 146. 
sz. alatti épület két irodahelyiségébe.  

3. A körzeti megbízottak által használt helyiségekbe – felújításukat 
követıen – az Idegenforgalmi Vállalkozói Központ és eMagyarország 
Pont kerül elhelyezésre, a Községi Könyvtár részeként. 

 
Határidı: 2011. szeptember 30. 
Felelıs: polgármester 

 
 
Nagy Sándor Jobbik Magyarországért: 
Kochné Holló Editnek, Nagy Károlynénak és Hugyecz Jánosnak szeretne köszönetet mondani 
a nótaesthez való hozzáállásukért. 
 
Pócs István polgármester: 
Örül, hogy képviselıket is dicsérnek. 
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Nagy Károlyné alpolgármester: 
Köszöni Nagy Sándornak a színvonalas mősort. A vasút környékének rendezése is 
megtörtént, sokkal szebb lett a terület. Jegyzı Asszonytól kérdezi, hogy a szociális földmunka 
programba belefér-e Recsk? ÖNHIKI-re csak évente egyszer lehet pályázni? 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
Szeptemberben még lehet ÖNHIKI-s pályázatot beadni. 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
A szociális földmunka program feltétele, hogy a mővelhetı földterület nagysága meglegyen. 
Az önkormányzatnak nagyon kevés mővelhetı földje van. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester:  
A Heves Megyei Önkormányzat miért ment el az OTP-tıl mint számlavezetı pénzintézettıl a 
Kincstárhoz? 
 
Varró Gyuláné címzetes fıjegyzı: 
Valószínőleg a csıdeljárás miatt, de pontos okot nem tud. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Parádon többféle OKJ-s képzés indul. Recsken lehet ilyenre számítani? 
 
Hollóné Bódi Katalin iskolaigazgató: 
Meglepıdve hallja, mert ı azt a tájékoztatást kapta, hogy nincs kihelyezhetı képzés. A 
holnapi napon újra fogja hívni az illetékest. 
 
Pócs István polgármester: 
Holnapi napon Várpalotáról érkeznek hozzá, bányász szakközépiskolát szeretnének indítani 
Recsken úgy, hogy a tanárokat utaztatnák. 
 
További kérdés, észrevétel nem volt, ezért megköszönte a részvételt, és az ülést 18,35 órakor 
bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 Pócs István Varró Gyuláné 

 polgármester címzetes fıjegyzı 

 

 

  

 Hugyecz János Dr. Sófalvi Antal 

       jegyzıkönyvhitelesítı jegyzıkönyvhitelesítı 


